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§ 31 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 32 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 33 Val av protokolljusterare 
 
Till justerare utsågs Kerstin Gustavsson. 
Till sekreterare utsågs Marina Wesström. 
 
§ 34 Föregående protokoll 
 
Protokoll från 2020-09-01 godkänns och läggs till handlingarna. 
 
§ 35 Redogörelse verksamhet och ekonomi 
 
Förbundschefen har ordet 
 
Ett nytt preliminärt beslut gällande medelstilldelningen för 2021 har kommit.  I detta beslut 
var medelstilldelningen lika stor som 2020 vilket var sammanlagt 5 557 tkr. Mari har skickat 
in om nytt äskande 2020-10-15. 
 
Förarbetet med Trainstation pågår och Karlskoga kommun har nu skickat in en ESF-ansökan 
för projektet. Mari som representant för Finsam ingår i en samverkansgrupp tillsammans med 
representanter från Möckelnföretagen, Möckelnföreningarna, Folkhälsoförvaltningen, 
Kompetensförsörjningsenheten, avdelningen för Näringsliv & Tillväxt, Trainsation Örebro 
och Företagssamhället i Karlskoga. Samverkansgruppens mål är att bilda en organisation som 
har som ändamål att skapa ett ungdomens hus där konceptet Trainstation är en del i 
verksamheten. Ungdomens hus ska vara en mötesplats som främjar en meningsfull fritid där 
personlig utveckling står i fokus. Konceptet Trainstation kompletterar med att öppna upp för 
en bred målgrupp genom att kunna erbjuda kompetensutveckling för äldre ungdomar och 
unga vuxna som står långt ifrån arbetsmarknaden.  
 
Karlskoga Kommun har startat upp något som kallas för jobblinjen, det är kommunens 
strategi för att jobba mot nyanlända, syftet är att de ska uppbära egen försörjning. 
Projektledare är Jan Strid fd. förvaltningschef på skolförvaltningen. I styrgruppen ingår Mari 
från Finsam, Johan Harryson Kommundirektör, Sari Harju Arbetsförmedlingen, Helen 
Willyams förvaltningschef på Socialförvaltningen, Mikael Blom tf. förvaltningschef 
Skolförvaltningen och Jörgen Skoog HR-chef. Det har varit två styrgruppsmöten hittills. 
 
Mari har blivit inbjuden till Kommunstyrelsen och Socialnämnden i Degerfors för att berätta 
om Finsam, tyvärr har dessa tillfällen behövs skjutas på p.g.a. corona. 
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ESF projektet Språka rullar på för fullt, just nu är det 9 deltagare i projektet. Fördelningen är 
att 4 bor i Degerfors och 5 i Karlskoga, det är 6 män och 3 kvinnor. De deltagarna som är med 
är handlingskraftiga med språksvaga. Man jobbar med att hitta bra metoder som man även 
kan dela med sig till jobblinjen av. Ulrika som är projektledare i Språka är sjukskriven så nu 
har Mari och Sofia chef på Möckelnföreningarna har lagt mer tid istället för henne under en 
period med att bl.a. skriva rapporter. Projektet har fått förstärkning av Anna Engdahl som 
tidigare var arbetsplatshandledare på Folkhögskolan är nu med i detta projekt via sin 
anställning på Funkis. 
 
Pärlbandsprojektet var en ESF-ansökan som skickades in av Skolförvaltningen på 
försommaren men fick avslag, Nu har en ny ESF-ansökan skickats in med den ansökan som 
grund. Om ansökan går igenom kommer Finsam vara medfinansiärer i projektet samtidigt 
som en studiemotivator kommer tillkomma i coachingteamet som bekostas av projekt.  
 
I våld i nära relationer-projektet har det varit ett seminarium. Anita Kruse använder Finsam 
Degerfors-Karlskoga mycket som referens eftersom vi är det förbund som kommit längst i 
arbetet med våld i nära relationer. Nu har 126 personer fått svara på frågorna, 94 personer har 
svarat ja på en eller flera frågor, 30 personer har svarat nej rakt igenom och 2 personer har 
avböjt att svara. Det har gjorts 2 orosanmälningar utifrån svaren man har fått. Deltagarna 
upplever att det är positivt att frågor om våld i nära relationer ställs till dem. 
 
Mari har deltagit i en informationsfilm om Våld i nära relationer-projektet om vad projektet 
har visat för resultat i Finsam. Frågan om att delta i filmen kom från Ola på NNS. Filmen 
kommer vara till NNS årsmöte samt till regeringskansliet. En klippt version av den kommer 
även finnas med i en webutbildning om våld i nära relationer. 
 
Det har varit flera förbundschefsmöten i regionen under hösten, det senaste mötet 
genomfördes digitalt. Samordningsförbunden kommer att vara med i en doktorsavhandling 
som kommer göras av Ingrid Witte på Örebro Universitetet. Avhandlingen kommer handla 
om hur kön och genus påverkar rehabprocessen. Finsam kommer att vara en av parterna som 
information kommer sammanställas utifrån. 
 
På regionalutveckling i Region Örebro Län kommer det att tillsättas 2 tjänster som har i 
uppdrag att titta på samordnad rehab i länet. Dessa kommer Finsam att kunna rapportera till. 
 
Mari är med i en arbetsgrupp tillsammans med representanter från 13-14 andra 
samordningsförbund, arbetsgruppens uppdrag är om kommunikation av Finsam-varumärket. I 
samband med detta blev även Mari kontaktad av kommunikationsansvarig angående att 
coachingteamet håller sin verksamhet öppen som vanligt nu när det är corona vilket inte alla 
andra förbund göra. Det man har gjort i Finsam Degerfors-Karlskoga är att försöka Corona 
anpassa så mycket som möjligt, man håller så stor del som möjligt av verksamheten utomhus. 
Det upplevs mycket positivt från deltagarna att det är öppet. En artikel kommer att skrivas om 
detta, den kommer ut i en interntidning till samordningsförbunden. 
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Nu läget i coachingteamet är att hittills under 2020 har det varit 202 deltagare fördelat på 105 
kvinnor och 97 män. Nyinskrivna under året är 65 personer fördelningen på var deras 
offentliga försörjning kommer från är enligt följande: 45% försörjningsstöd, 14% stör från 
sjukförsäkringen, 6% aktivitetsersättning och 35% utan offentlig försörjning. Under året har 
det skrivits ut 67 personer från coachingteamet fördelat på 37 kvinnor och 30 män. Av dessa 
gick 48% till egen försörjning. Fördelningen på de som gick till egen försörjning är 50% till 
studier, 25% arbete och 35% inskrivna på arbetsförmedlingen. 
 
Systemet SUS har uppdaterats, nu kan man ta ut mycket statistik som man inte har kunnat ta 
ut förut. Mari har inte tittat så djupt på den nya informationen ännu. 
 
Kontakten med Storfors Kommun om hur ett samarbete framöver skulle se ut fortgår, ett 
förslag har varit att Mari kunde bli tillförordnad förbundschef för Samordningsförbundet i 
Storfors och Filipstad för att se hur vidare samarbete skulle göras på bästa sätt och om det 
skulle vara någon vinning med en sammanslagning. Detta är dock inte aktuellt just men 
fortsatt dialog förs, KSO i både Storfors och Filipstad vill ha en ny presentation av förslag. 
 
Ekonomi 
 
Den ekonomiska rapporten avseende oktober 2020. 
 
Coachingteamet: Har en avvikelsen mot periodens budget i oktober på +1 077 tkr. Detta beror 
främst på att det har varit färre coacher än vad som var räknat med i budgeten samt 
eftersläpning i kostnader för arbetsträningsplatser. Dessutom är kostnaden för hyran lägre då 
del av den kostnaden bekostas av det pågående ESF-projektet. 
 
Strukturella insatser: På grund av Covid-19 kommer inte strukturella insatserna genomföras 
under året därför ligger nästan hela budgeten kvar, avvikelsen i oktober +83 tkr mot periodens 
budget. 
 
Kansli: I jämförelse med periodens budget ligger kansliet på +6 tkr i oktober. 
 
Språka i samverkan: Projektet finansernas helt med ESF-medel, just nu är det ett överskott på 
247 tkr och då har inte intäkterna för oktober kommit in ännu. Överskottet som blir vid 
årsskiftet kommer flyttas över till 2021 för att fortsätta finansera projektet. 
 
§ 36 Information från Försäkringskassan 
 
Försäkringskassan håller på och tittar över avtalen sina avtal med Samordningsförbunden 
gällande om förbunden betalar för mottagningsteamen eller inte. I Finsam Degerfors-
Karlskoga betalar man inte för mottagningsteamet utan det ses som en del av den ordinarie 
samverkansarenan medans i andra förbund finanseras mottagningsteamet av 
samordningsförbundet. Linda ville därför flaggas för att denna diskussion förs inom 
Försäkringskassan, hon meddelade också att oavsett vem som ska stå för kostnaden behöver 
ett avtal mellan Försäkringskassan och Finsam Degerfors-Karlskoga att upprättas. 
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Styrelsen tillsammans med Mari konstaterade att det finns ett beslut från 2014 om att i det här 
samordningsförbundet ska inte mottagningsteamet kosta något, det är en sluss in till 
coachingteamet och det enda man ska göra inom förbundet är att låna ut lokalen till 
mottagningsteamet. Om samordningsförbundet ska stå för Försäkringskassans kostnader i 
mottagningsteamet så måste även de andra som ingår i mottagningsteamet få betalt för sin del 
av insatsen. Detta skulle innebära att budgeten måste göras och man har inte utrymme att ha 
ett så stort coachingteam som man har idag. Man bör också titta på via NNS om vem som 
bekostar mottagningsteamet vid förbund i resten av Sverige. 
 
§ 37 Verksamhetsplan 2021 - Beslutsärende 
 
Verksamhetsplanen 2021 presenterades på mötet, den har blivit godkänd av beredningen. På 
styrelsemötet gjordes några ändringar som Mari uppdaterade och skickade ut den reviderade 
versionen efter mötet. 
 
Styrelsen beslutade att godkänna verksamhetsplanen för 2021 efter ändringarna som gjordes 
på mötet. 
 
§ 38 Inkommande handlingar 
 
Från Regionen Örebro lån har det inkommit godkännande av årsredovisningen för 2019.  
 
§ 39 Jämställdhet/Jämlikhet/Genus 
 
Detta är en ny punkt som föreslås bli permanent i protokollet, under den här punkten kan man 
ge varandra tips inom jämställdhet, jämlikhet och genus. 
 
Mari ger förslag på att Mari och Carina som har gått JGL-utbildning ska vidareutbilda 
coachingteamet i ämnet. Styrelsen tycker det är ett bra förslag och ger dem i uppdrag att göra 
det. 
 
Anna tipsar om boken Osynliga kvinnor av Caroline Cariado Perez, den handlar om att den 
mesta data som finns bygger på en värld för män. 
 
Gunilla tipsar om en artikel i SvD som handlar om att män blir diagnostiserade borderline 
samtidigt som kvinnor får behandling för självskadebeteende vid samma typ av symtom. 
 
§ 40 Övriga frågor 
 
Anna tipsar om Ett ljus för varje utsatt kvinna, en digital kampanj som moderatkvinnorna har 
gjort, den kommer 25 november på internationella dagen för våld mot kvinnor. 
 
§ 41 Nästa styrelsemöte 
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Nästa styrelsemöte är planerat till 15 december, till det har inga ytterligare beslutsärenden 
utöver internstyrning och kontrollplan som ligger i planen anmälts. Eftersom mötena hålls på 
distans nu p.g.a. coronaläget så ges uppdrag till presidiet att gå igenom dessa dokument och 
nästa styrelsemöte ställs in om det inte inga akuta beslutsärenden kommer in. 
 
Mötet Avslutas 
Nästa möte är 15 december kl. 14.00-16.00 eller 22 februari kl. 9.00-12.00 


